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Abstract (en)
Offset printing process in which the printing quality is enhanced when it is carried out in the presence of ionic organic microparticles which can swell
in water and are water-insoluble, and which are dispersed in the wetting water, or in the ink or the varnish, or in the wetting water and in the ink
or the varnish, the use of these microparticles avoiding the use of isopropyl alcohol which is conventionally introduced into the wetting water, and
aqueous composition for this purpose.

Abstract (fr)
Procédé d'impression offset dans lequel la qualité d'impression est améliorée lorsqu'elle est effectuée en présence de microparticules organiques,
ioniques, gonflables à l'eau et insolubles dans l'eau, dispersées soit dans l'eau de mouillage, soit dans l'encre ou le vernis, soit dans l'eau de
mouillage et dans l'encre ou le vernis, l'emploi de ces microparticules évitant l'utilisation de l'alcool isopropylique traditionnellement introduit dans
l'eau de mouillage, et composition aqueuse à cet effet.
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